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Z Á P I S 
 

z jednání správní rady svazku 
 

 

Termín konání správní rady:  27.09.2017, od 1500 h. 

Místo konání správní rady:  zasedací místnost rady města, Městský úřad Vysoké Mýto, 
B. Smetany 92, 566 32 Vysoké Mýto, č. dv. 112 

 

Přítomni: Ing. M. Krejza, J. Svatoš, B. Mihová, Ing. P. Marek, J. Šplíchal DiS, M. Kubát, Z. 
Tvrzníková, Bc. Lucie Albrechtová, DiS. 

 

Omluven: O. Koblížek, P. Eliáš  

Presenční listina je uložena u originálu zápisu. Dále v zápisu jsou užívána jména bez titulů 
a bez oslovení. 
 
 

Program jednání:  1. Zahájení 

2. Program obnovy venkova – Vybavenost Mikroregionu 
Vysokomýtska 2018 

3. Spolupráce při rozvoji Mikroregionu Vysokomýtsko 

4. Různé 

5. Závěr 
 
 
Průběh jednání: 

Ad. 1. Úvod 

Předseda svazku přivítal přítomné, zahájil jednání správní rady a pověřil manažera svazku 
sepsáním zápisu z jednání. Dále konstatoval, že jednání je přítomno 7 z 9 členů správní 
rady. Správní rada je tedy usnášeníschopná. 

 

 

 

 

 

 



Ad. 2. Program obnovy venkova na rok 2018 

 

Na rok 2018 podalo žádost o dotaci 12 obcí. L. Albrechtová připravila a vybavila žádost o 
dotaci na Program obnovy venkova Pardubického kraje na rok 2018. Po podpisu žádosti 
předsedou svazku bude dnes žádost podána na Pardubický kraj. 

Dále L. Albrechtová učinila nabídku na vedení administrativy spojené se žádostí, a to ve výši 
15.000,-Kč. Správní rada tuto nabídku odsouhlasila. 

 

Ad. 3. Spolupráce při rozvoji mikroregionu Vysokomýtsko 

V rámci programu Komunitní rozvoj MR bude prověřeno konání školení Jak zavádět školství 
do obce, je třeba stanovit dopředu termíny konání náhradních seminářů. 
 
Zámrsk seznámil SR s plánem propojit Zámrsk a Týnišťko cyklostezkou. Je možnost 
zrealizovat mostek (lávku) pod silničním mostem (přes I/35). Je třeba zvážit zahrnutí PD pod 
mikroregion – vyhledat možnosti zařazení do dotací IROP, SFDI apod. 
 
Správní rada požádá p. Albrechtovou o prověření možností dotačních titulů, zda bude 
výhodnější podat žádost jako MR nebo obce samostatně. 
 
Po prověření správné cesty budou osloveny ostatní obce, zda mají podobný požadavek na 
propojení obcí mikroregionu. 
 
V případě úspěšného postupu by případné cyklostezky byly řešeny samostatně podle 
jednotlivých obcí. 

Ad. 4. Různé 

V termínu 4.11. se bude konat ples mikroregionu v Českých Heřmanicích, podrobné 
podklady budou rozeslány.  

 

Ad. 5. Závěr 

Předseda svazku poděkoval přítomným za aktivní přístup a jednání správní rady ukončil.  
 
Ve Vysokém Mýtě dne 26.9.2017 
 
 

   
Ing. Martin Krejza  
předseda svazku 

 
 
Zapsal: Josef Šplíchal, DiS. 


